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Aleksandra szubert

Radna Powiatu Zielonogórskiego

Sta rosta Zielonogórski

ul. Podgórna 5

65-057 Zielona Góra

ZAPYTANlE
w sprawie naprawy pobocza na drodze nr 1{98F na odcinku mieiscowości

Radowice - Podlegórz (gmina Trzebiechów).

Droga powiatowa nr 1198F jest istotnym szlakiem komunikacyjnym o

znacznym natężeniu. Korzystają z niej głównie mieszkańcy miejscowości Podlegórz,

ale również osoby spoza tego terenu. W zvliązku z czynnym uzytkowaniem tego

odcinka, a także z uwagi na usytuowanie owego odcinka tej drogi na terenie ze

zr ożnicowa nym poziomem, powod uje dużą e ks p |oata cję po bocza.

Podlegórz to bardzo atrakcyjnie usytuowana miejscowość z walorami

zabytkowymi, sportowo-rekreacyjnymi i turystycznymi, choć nie tylko. W sołectwie

tym bardzo pręznie działa Koło Gospodyń Wiejskich, które swoją bogatą ofertą

skierowaną do mieszkańców aktywizuje ich poprzez organizację różnego rodzaju

wydarzeń, warsztatów, spotkań integracyjnych czy tematycznych. Wszelkie

wydarzenia organizowane w tej miejscowości przyciągają również uczestników

z zewnątrz. Mieszkańcy zasługują na to, aby stworzyć im bezpieczne warunki

komunikacji. Wśród nich są uczniowie, studenci, seniorzy, osoby czynne zawodowo,

a także dzieci uczęszczĄące do złobkow i przedszkoli, Nadmieniam też, iż jako

gmina wiejska, naturalnym jest, że wdroga ta wykorzystywana jest również do celów

transpońu rolniczego.

Podczas przeprowadzonego przeze mnie objazdu zauważyłam ogromne

utrudnienia - na poboczu występują bardzo duże zaniżenia, przekraczające ponad 10

cm oraz duże powierzchnie zagłębień, w ktorych występują zastoiska wody.

Niejednokrotne sygnały ze strony mieszkańców okolicznych miejscowości, którzy są
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codziennymi uzytkownikami drogi na 1198F takze potwierdziły konieczność podjęcia

działań naprawczych,

W związku zpov,tyższym proszę o:

1. podjęcie działań w przedmiotowej sprawie;

2. ustalenie terminu spotkania z pracownikami Powiatowego Zarządu Dróg

w Górzykowie celem omówienia ewentualnego sposobu oraz terminu

reallzacji, podczas którego będę miała okazję osobiście wskazać
priorytetowe działania na wspomnianym miejscu. Dysponuję

dokumentacją, którą załączam do niniejszego pisma.

Podsumowując, składam więc zapytanle, kiedy zostaną podjęte wskazane wyżej

dzlałania?
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